GIORDANO GIORDANO INTERNATIONAL LIMITED

佐 丹 奴 國 際 有 限 公 司

(Incorporated in Bermuda with limited liability) (於百慕達註冊成立之有限公司)

(Stock Code 股份代號: 709)

NOTIFICATION LETTER 通知函件

September 29, 2025

Dear Registered Shareholder,

Giordano International Limited (the "Company")

2025 Interim Report (the "Current Corporate Communication")

The Company hereby informs you that the electronic version of the Current Corporate Communications of the Company are available on the Company's website at http://corp.giordano.com.hk/ by clicking "Investor Relations" on the main page, and the website of Hong Kong Exchanges and Clearing Limited at www.hkexnews.hk. If you have elected to receive the Corporate Communications* in printed form, the printed version of the Current Corporate Communications of the Company are hereby enclosed.

If you (i) have not received the printed version of the Current Corporate Communications of the Company and wish to receive them; and/or (ii) want to change your choice of means of receiving all future Corporate Communications, please complete and sign the change request form (the "Change Request Form") on the reverse side of this letter (with postage pre-paid mailing label at the bottom of the Change Request Form and return it by post or by email (709-ecom@vistra.com) to the Company's branch share registrar and transfer office in Hong Kong, Tricor Investor Services Limited (the "Hong Kong Branch Share Registrar") at 17/F, Far East Finance Centre, 16 Harcourt Road, Hong Kong, If you are posting outside Hong Kong, please affix appropriate postage. Even if you have elected (or are deemed to have elected) to receive all future Corporate Communications by electronic means but for any reason you have difficulties in gaining access to the Corporate Communications on the Company's website, the Company will upon your reasonable request in writing or by email promptly send a printed version of the Corporate Communications to you free of charge.

Should you have any queries in relation to this letter, please call the enquiry hotline of the Hong Kong Branch Share Registrar at (852) 2980 1333 during business hours from 9:00 a.m. to 5:00 p.m., Monday to Friday, excluding Hong Kong public holidays.

> Yours faithfully, TSANG On Yip, Patrick Chairman and Non-executive Director

Corporate Communications include but not limited to (a) reports of the directors, annual financial statements together with the independent auditor's reports and the environmental, social and governance reports; (b) the interim reports; (c) notices of meeting; (d) listing documents; (e) circulars; and (f) forms of proxy.

各位登記股東:

佐丹奴國際有限公司(「本公司」)

2025年中期報告(「本次公司通訊」)

本公司謹通知 閣下,本公司本次公司通訊的電子版本已登載於本公司網站 https://corp.giordano.com.hk/zh-hant/,主 頁按「投資者關係」及香港交易及結算所有限公司網站www.hkexnews.hk。如 閣下已選擇收取公司通訊*的印刷本, 隨本函附奉 閣下所選擇之本次公司通訊的印刷本。

如 閣下(i)沒有收取本公司本次公司通訊之印刷本,但希望收取該等印刷本;及/或(ii)希望更改所有日後刊發之公 司通訊的收取方式的選擇,請填妥及簽署在本函背面的更改表格(「更改表格」),以電郵發送至(709-ecom@vistra.com), 或使用更改表格下方的郵寄標籤寄回本公司的香港股份過戶登記分處一卓佳證券登記有限公司(「香港股份登記分 處」),地址為香港夏慤道16號遠東金融中心17樓。如在香港以外地區投寄需貼上郵票。即使 閣下已選擇(或被視 作選擇)以電子方式收取日後刊發之公司通訊,如 閣下因任何理由以致在使用本公司網站瀏覽公司通訊遇到困 難,本公司將於收到 閣下以書面或電郵方式提出的合理要求後,隨即免費寄發公司通訊的印刷本給 閣下。

閣下如有任何與本函有關的疑問,請致電香港股份登記分處諮詢熱線(852) 2980 1333,辦公時間為星期一至星期五 (公眾假期除外)上午9時正至下午5時正。

> 主席兼非執行董事 曾安業

謹啟

2025年9月29日

公司通訊包括但不限於:(a)董事會報告書、年度財務報表連同獨立核數師報告書及環境、社會及管治報告書;(b)中期報告;(c)會議通告;(d)上市文件;(e)通函;及(f)代表委任表格。

Pla	ase s	pecify your name and address	s clearl	v in FN	GLISE	H RI	OCK I	FTTE	7 <i>R.</i> S	helov	v if	vou	dow	nlo	adea	d th	is c	han	oe r	eau	est	fori	n fri	om	ı the	we	hsite	c			
		閣下從網上下載本更改表															<i>is</i> C	iciri	861	equ	csi,	jorr	ıjı	JIII	ine	WE	Jane.	,.			
	me(s) 東姓	of shareholder(s) 名																										—			
Address 地 加																								_							
邛	Ш.																														
_				(Cha	ng	e R	equ	ies	st F	or	m	更	- -	火:	表	枠														_
To:		Giordano International Limited (to (Stock Code: 709) c/o Tricor Investor Services Limited 17/F, Far East Finance Centre 16 Harcourt Road, Hong Kong		mpany")											致:	:		(股付經更素	分代	號: 登券 6號	709) 登記) .有 [司(「2 艮公:		1]])						_
Yo 倘		IOT need to complete this change 「收到的文件之收取方式符合								nent(s) in t	he n	nann	er y	ou v	vant															
A	本ノ	e would like to receive the Current (/我們希望以下列方式收取本2 ase mark (X) of the following box) (能	公司之本	、次公司	通訊:		the Cor	npany	in th	ne man	ner a	as inc	dicate	ed b	elow:																
		receive the printed version of the C 僅收取本次公司通訊之印刷本	Current C	Corporate (Commui	nicatio	ons ONL	Y.																							
В	本ノ	e would like to receive all future Co /我們希望以下列方式收取本 2 ase mark ONLY ONE (X) of the follo	公司日後	. 色所有	公司通	訊*(「公司通	[訊]	:	-					") in	the	man	ner	as in	dica	ted b	elov	7:								
		to read the electronic version of Corpublication of Corporate Communica 瀏覽在公司網站發表之公司通	ations on	the Comp	any's w	ebsite	; OR																	otif	fication	n or	a noti	ficatio	on let	ter of	the
		Email Address 電郵地址																					\mathbb{L}	\prod		\mathbb{I}					
		(Please provide your email address in no email address is provided, only a (公司會在日後將公司網站登載 下。請以英文正楷填寫電郵地上	notificatio	on letter o i 訊 的 通 🤊	of the pui 知發送.	blicati 至以_	on of the 上提供。	Corpo 之電郵	rate (地址	Commu 止。如:	ınicat 未有	tions	on we	ebsite	e will	be s	ent b	y po	st ins	tead	.)										
		receive the printed version of all fu 僅收取所有日後公司通訊之印	ıture Cor 刷本。	porate Co	mmunio	cations	s ONLY																								
																	telep 話號		e nur	nber	:										
	nature(s):													Dat 日 其																
Note 1. 2.	如屬 The bran (709 上刻 地址 For	: ur shares are held in joint names, the sha 聯名股東,則本更改表格須由談名 instruction under (B) above will apply to a ch share registrar and transfer office in eccome wistra.com). 第個月積不適用於將來寄發子本之 為香港夏懿道(6號越東金麗中心17 the avoidance of doubt, any special instru 在疑,任何在本更改表格上的额外	於公司B all future (Hong Ko 公司股東 7樓或以下 actions wr	股東名冊。 Corporate ng, Tricor 之所有公 電郵方式 itten on thi	上就聯a Commun Investor · 司通訊 (<u>709-eco</u> is Change	名持有 ication · Servic · 直至 · <u>面</u> 至 om@vis e Requ	i 股份其 ns to be se ces Limite E 閣下 stra.com)	姓名位 ent to sho ed (the 發出不 另作選	到育 areho " Hon 少於 選擇	育位的) olders o ng Kong と七天前 ほよ。	股東多 f the C g Bra 的書車	簽署 Compo nch S	,方為 any un Share	有 ntil y Regi	效。 ou noi i strar	tify o	therw 17/F	ise l , Fa	y givi r Eas	ing n t Fin	ot les ance	s thai Cent	n seve re, 16	en d 6 H	lays' no larcour	otice rt Ro	e in wri oad, Ho	iting to	the C	Compa r by ei	ıny's mail
(i)	"Per	sonal Data" in this statement has the same	e meaning				ORMAT Personal												Kong	(" PI	PO"	٦.									
(ii)	本 薲	:明中所指的「個人資料」具有香港法 · Personal Data is supplied to the Compan	法例第486	6章《個人	資料(私	隱)條	例》(「《禾	仏隱條 (例》」)	中「個	人資	料」的	内涵主	髮。									and/c	or re	equest	as st	tated ir	ı this C	Chang	e Req	uest
(iii)	閣下 You	· 是自願向公司提供個人資料。倘若 · Personal Data may be disclosed or transl be necessary for verification and record p	ferred by																	s for	any o	of the	state	d pi	urpose	s an	d retaii	ned for	such	perio	od as
(iv)	公司 You and:	l 可就任何所說明的用途,將 關下自 have the right to request access to and/or sent to the Data Privacy Officer of Tricor 有權根據《私隱條例》的條文查閱及,	的個人資 correction Investor S	n of your F Services Li	Personal imited.	Data ir	n accorda	nce with	h the	provisi	ons of	the I	PDPO.	. Any	y such	requ	uest f	or ac	cess t	to an	d/or c	orrec	ction o	of y	our Pe	erson	nal Dat	a shou	ld be	in wri	

Corporate Communications include but not limited to (a) reports of the directors, annual financial statements together with the independent auditor's reports and the environmental, social and governance reports; (b) the interim reports; (c) notices of meeting; (d) listing documents; (e) circulars; and (f) forms of proxy.

公司通訊包括但不限於:(a)董事會報告書、年度財務報表連同獨立核數師報告書及環境、社會及管治報告書;(b)中期報告;(c)會議通告;(d)上市文件;(e)通函;及(f)代表委任表格。

Please cut the mailing label and stick this on the envelope to return this Change Request Form to us. 関下寄回此更改表格時,請將郵寄標籤剪貼於信封上。 No postage stamp necessary if posted in Hong Kong

如在本港投寄,毋須貼上郵票。

Tricor Investor Services Limited 卓佳證券登記有限公司 Freepost No. 簡便回郵號碼: 10 GPO

MAILING LABEL 郵寄標籤

Hong Kong香港